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Plats och tid Skogsbo 1, måndagen den 17oktober2011, kl 14.00— 17.05

Beslutande Peter Frej (M) Annika Andersson Ribbing (5)
Malm Aberg-Aas (MP) Lars Bryntesson (S)

Tjg ersättare Per-Olof Fransson (KD)

Ej tjg ersättare Mats Skoglund (V)

Adjungerade Ursula Magnusson (FP)

Övriga deltagare Magnus Hedenfaik Moa Öhman
Lars Fladvad Göran Nordberg § 61
Arvid Gentele § 61 Marie Sundbom § 62
Carina Molin § 62

Utses att justera Lars Bryntesson

Justeringens tid och Kansli- och utvecklingsavdelningen 2011-10-18, kl. 13.00
plats

Protokollet innehåller § 61 -66

- -Underskrifter Sekreterare

Ordforande

Justerande

Anslag om justering uppsatt 2011- // 7,1

Anslaget skall nedtas 2011- Il- -

Underskrift ... .( (

justering 1 utdragshestyrkande
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Dnr 1 1KS/0056 Komnzunstvrelsens Gustavsbergsutskott 2011-10-17 § 61

Redovisning av trafikutredning

G ustavsbergsutskottets beslut

1. Utskottet tackar för redovisningen.

Ärendebeskrivning

En sammanfattning av genomförda utredningar ges. Utredningarna är gjorda
i programskedet. Om reseandelarna bibehålls ges en ökning av 18 000 nya
bilresor i Gustavsberg per dag. Det innebär ca 50 procent ökning i
jämförelse mot i dag. Enligt beräkningar blir det problem vid
Blekängsvägen, framfo••rallt vid rondellen. Om dagens utformning bibehålls
överbelastas korsningen med ca 40 procent. Viss överbelastning kan även
uppstå vid planerad cirkulationsplats vid Idrottsvägen. Den lösning som
presenteras i planerna ska klara trafiken samtidigt som den utgår från vilket
samhälle vi vill ha. Planerna bör även möjliggöra en framtida utvidgning av
vägsystemet.

Det totala resandet måste minska eller andelen resor med kollektivtrafik och
till fots och cykel öka. 1 programarbetet har det fastställts att inriktningen är
att ställa om samhället med avseende på resande. Lokaltrafiken måste
förbättras. Ett tiotal olika alternativa trafiklösningar har undersökts av
Tyréns, t ex en sydlig koppling mellan Gustavsbergsvägen och
Skärgårdsvägen.

justering 1 1 utdragsbestvrkande
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Dnr 1 1KS/0057, 0059 Konirnunstyrelsens Gustavsbergsutskott 2011-10-17 § 62

Samtal om bygg- och miljökontorets yttrande

G ustavsbergsutskottets beslut

1. Utskottet tackar för Bygg- och milj ökontoret deltagande.

Ärendebeskrivning

Bygg- och milj ökontoret deltar för att utskottet ska kunna ställa frågor
gällande yttrandena för Idrottsparken och Fabriksstaden. Kontoret anser att
det inte går att göra en bedömning utifrån de utredningar som gjorts.

Byggandet av delar av området försvårar en framtida sanering av området.
Enligt genomförda utredningar utgör inte massorna en hälsorisk.

justering 1 \ 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 1 1KS/0057 Koinmunstyrelsens Gustavsbergsutskott 2011-10-17 § 63

Redovisning av förslag till höjder

G ustavsbergsutskottets beslut

1. Utskottet tackar för redovisningen.

Ärendebeskrivning

Förvaltningen redovisar förslag till höjder i planen för Fabriksstaden.
Totalhöj den ska läggas fast i planen. En inmätning av nuvarande byggnader
har skett. Chamotthuset är 23,1 m och Sanitetsporslinsfabriken (yttre) är
24,1 med befintlig lanternin.

justering 1 1 utdragshesévrkande
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Dnr Kom,nunstvrelsens Gustavsbergsutskott 2011-10-17 § 64

Godkännande av miljäprogram

Gustavsbergsutskottets beslut

1. Ärendet bordläggs.

Ärendebeskrivning

Inga synpunkter har kommit in på miljöprogrammet hittills. Det står i
exploateringsavtalet att miljöprogrammet ska följas. Enligt ny PBL finns
större möjlighet att göra uppföljningar under byggtiden. Utöver detta är
organisation och bra och täta kontakter med inblandade viktiga.
Miljöprogrammet kommer att tryckas upp som förenidad version i en
broschyr efter kommunfullmäktiges sammanträde.

Handlingar i ärendet

Miljöprogram, KLK 2011-09-29

justering 1 utdragsbestyrkande
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Dnr 11KS/0058 Kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott 2011-10-17 65

Markanvisning Kvarnbergsterrassen, muntlig redovisning

G ustavsbergsutskottets beslut

1. Utskottet tackar för redovisningen.

Ärendebeskrivning

Anbudstiden gick ut fredag den 14 oktober. Ett antal anbud har inkommit.
Vidare redovisning kommer att ske vid utskottets nästa sammanträde, den
26 oktober.

justering utdragsbestyrkande
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Dnr 1 1KS/0057, 0059 Kommunstyrelsens Gustavsbergsutskott 2011-10-17 § 66

Möte med länsstyrelsen, muntlig redovisning

Gustavsbergsutskottets beslut

1. Utskottet tackar för redovisningen.

Ärendebeskrivning

Den 14 oktober träffade förvaltningen länsstyrelsen för att diskutera
yttrandena för Fabriksstaden och Idrottsparken. Länsstyrelsen påtalar vikten
av att kopplingen mellan Antikhuset och Stallet inte bryts. En karta ska
göras med en sammanställning av hanteringen av dagvatten i Fabriksstaden.
För Idrottsparken efterfrågades en översiktlig karta över markföroreningar.

justering 1 utdragsbestyrkande


